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Spoštovani. 

 

Navezujoče se na dopis z dne 25.11.2022, vam sporočamo, da smo skladno z dogovorom na 
našem zadnjem skupnem srečanju, v Sekciji operaterjev elektronskih komunikacij (SOEK), pri 
Združenju za informatiko in telekomunikacije, Gospodarska zbornica Slovenije, pripravili še 
predlog ureditve enostavnih objektov in njihovega vzdrževanja (v prilogi). Ključen je 3. člen, 
ki korigira sedanjo ureditev tako, da jasno opredeljuje pogoje za namestitev mobilnih baznih 
postaj, kar operaterji poenoteno ugotavljamo, da terja detajlno, predvsem pa sektorsko 
specifično ureditev. Predlagano besedilo bo s konkretno opredelitvijo komunikacijskih naprav, 
kar po definiciji ustreza mobilnim baznim postajam, močno olajšalo namestitve mobilnih 
baznih postaj, operaterji pa bomo s tem deležni ustrezne pravne predvidljivosti, ki je ključnega 
pomena v prihodnjem investicijskem ciklu prehoda v gigabitno družbo. 
 
Ker se zavedamo kompleksnosti tega sicer kratkega in na videz preprostega splošnega akta, 
bi vam z veseljem na vnovičnem srečanju predstavili predlog ureditve ter odgovorili na vaša 
morebitna vprašanja ali pomisleke. Vsekakor je interes slovenskih operaterjev, da po vzoru 
nekaterih drugih infrastruktur, ki imajo posebne ureditve v področnih zakonih in podzakonskih 
predpisih, uredimo izjeme na način, da so primerne za urejanje sektorske specifike, ki vendarle 
mestoma potrebuje specialno ureditev. Kot rečeno, je predmetni prispevek plod intenzivnega 
usklajevanja med člani SOEK, ki gradijo mobilna omrežja in ki so na terenu soočeni z 
raznoterimi vidiki ter predstavlja dobro izhodišče za morebiti potrebne prilagoditve. Vljudno 
predlagamo, da se pri pripravi splošnega akta posvetujete s strokovnjaki, ki imajo tudi 
konkretne izkušnje, ki bodo lahko predstavili, zakaj so predlagani odmiki od splošne ureditve 
potrebni. 
 
Za sodelovanje se priporočamo in vas lepo pozdravljamo. 
 
Vljudno prosimo tudi za odziv na predmeten prispevek. 

 

S spoštovanjem, 

 
Martina Denovnik 
Predsednica SOEK 

 
Nenad Šutanovac, direktor 
Združenje za informatiko in telekomunikacije pri GZS 

 

 


